
 
 

Buna ziua, 
 
Va multumesc in numele tuturor colegilor psihologi din Romania pentru ca apartinem unui Colegiu, avem reprezentanti si un presedinte 
care este prezent in orice modificare pe care o impune aceasta profesie. Doresc sa-mi exprim dezacordul in ceea ce priveste Anexa 1, 
2 si 3 dar si in ceea ce priveste aprobarea examenului obligatoriu de schimbare de treapta. Consider ca studiile 
facultatii,masterale, doctorale(dupa caz), creditele obligatorii prin participarea la cursurile profesionale acreditate si formarile 
continue pe care trebuie sa le facem, sunt suficiente pentru meseria de psiholog.  
De asemenea consider ca este bine sa ne sustinem noi intre noi si sa nu acceptam ca celelalte profesii(medici, psihiatri etc) sa 
contribuie negativ la desfasurarea activitatii noastre. Imi doresc ca noua conducere sa creeze un site in care sa avem acces la 
instrumente(cele care sunt accesibile),cred ca asta este marea problema in meseria asta despre care nu am vazut sa scrie in vreo 
anexa sau sa se aprobe ceva. 
Sper intr-o schimbare benefica tuturor, nu in piedici impuse prin lege. 
 
Multumesc mult, 
 Monica Oprisanu 


